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Z A P I S N I K 

s 92. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 19. prosinca 2014. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Nikola Muvrin, direktor 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, 

direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP 

Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, 

samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Davorka 

Grgurić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Imali smo dvije intervencije izvlačenja automobila te jednu intervenciju na dimnjaku u 

Lokvama. 

- U nedjelju su djelatnici radili s korpom na kićenju u Skradu. 

- Uređuje se tavanski prostor za teretanu. 

- Večeras će se održati sastanak djelatnika JVP gdje će se analizirati učinjeno u ovoj godini. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Dobivena je donacija od Lidla nakon čega je upriličen kratki program. 

- Za djecu koja dolaze Tin expresom pripravnice su izvele predstavu „Tri praščića“. 

- U srijedu je bilo dežurstvo u CIP-u. Nikog nije bilo. 

- Na jučerašnjoj sjednici Gradskog vijeća izabrano je Upravno vijeće. Uz dosadašnje članove: 

Franju Jakovca, Tanju Jakovac i Arijanu Šercer izabrana je još i Martina Petranović. 

- Danas u Radničkom domu nastupaju djeca Glazbene radionice. 

- Završen je natječaj za odgajatelja i spremačicu. Pristiglo je 27 zamolbi o kojima će se odlučiti 

u ponedjeljak na sjednici Upravnog vijeća. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Tjedno dolaze 4 vlaka Tin expresa s kojima je u Delnice došlo 835 djece. Danas dolazi vlak s 

241 djetetom, sutra najveći s 480-oro djece. Pomažu nam djelatnice Vrtića i Osnovne škole.  
- U ponedjeljak je održana sjednica Skupštine TZ. 

- Jučer je završio tečaj engleskog jezika za iznajmljivače za što i dalje postoji interes. 

- U ponedjeljak je odjavljena gospođa Šostik. 

- Objavljeni su rezultati Ministarstva turizma, niti jedan projekt nije nam prihvaćen. 

- Danas i sutra obavljat će se radovi na dimnjaku. 

 



NIKOLA MUVRIN 

- Redovno održavanje javnih i zelenih površina. 

- Postavljeni su stupovi i zaštitna mreža na „Štefićevom dolu“. 

- Pojačane su pripreme za advent zbog velikog broja djece.  

- Završeni su zemljani radovi u gornjem dijelu Supilove ulice. 

- Održana je edukacija vezana uz rad fontane. 

- Groblja su uređena i čista.  

- Očišćen je okoliš Doma kulture u Brodu na Kupi. 

- Obavljaju se pripreme za Božićni koncert koji će se održati u nedjelju u Radničkom domu. 

- Očišćene su stepenice prema Lovačkom domu. 

- Izvršen je servis odnosno priprema strojeva za zimu. 

- Upozorio je na problem tlakovaca koji su jako skliski i opasni kada zaledi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Arhiva je sređena, napravljen je popis, još se čeka odgovor osnivača kako bi se sve dostavilo 

Državnom arhivu. 

- Predstavljanje zbornika i knjige Antona Crnkovića. 

- Upriličit će se izložba s radovima štićenika Doma Radočaj. 

- U knjižnici su trenutno tri izložbe. 

- Sutra će se održati radionice na kojima će se izrađivati čestitke. 

- U ponedjeljak je održan sastanak u matičnoj službi, jučer je prisustvovala božićnom koncertu 

u Glazbenoj školi a sutra će biti na dječjem božićnom koncertu. 

 
ĐULIO JUSUFI 

- Prisustvovanje sjednici Odbora za financije na kojoj su razmatrane točke za Gradsko vijeće. 

- Obrađena su dva zahtjeva za jednokratnom otplatom stana sa stanarskim pravom. 

- U srijedu je zaprimljen ugovor HABORA vezan uz zaduženje, isti je potpisan i dostavljen 

HABORU  zajedno sa svom pratećom dokumentacijom. 

- Puno posla ima vezano uz isplate šteta od elementarne nepogode. 

- Kolega Majnarić utorkom sudjeluje u radu projektnog tima za Supilovu ulicu, radi na dva 

projekta vezana uz energetsku učinkovitost odnosno obnovljive izvore energije, apliciranje 

prema ministarstvima i EU fondovima. 

- Provode se aktivnosti s HEP-om i PGŽ vezano za dodjelu sredstava za optički Internet. 

- Prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća na kojoj su prihvaćene sve točke vezane uz financije. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Jučer je održana sjednica Gradskog vijeća, slijedi priprema materijala za potpisivanje, slanje 

na objavu i na ostala nadležna tijela, izrada skraćenog pa opsežnog zapisnika. 

- Aktivnosti vezane uz predstojeće izbore za predsjednika RH odvijaju se redovito. Dobiven je 

izborni materijal za sve JLS Gorskog kotara koji će se danas podijeliti a danas će se izvršiti 

raspodjela izbornog materijala po biračkim mjestima. Danas, nakon 14 sati, planirana je proba 

na razini države vezano uz informatičko unošenje podataka. Ista će se ponoviti i u ponedjeljak 

a generalna će biti u utorak. Za ponedjeljak se planira instruktaža biračkih odbora. 

- Napravljen je poziv za sjednicu MO Brod na Kupi kao i odluka vezana za plaćanje troškova za 

polaganje državnog stručnog ispita. 

- Izrađen je prijedlog ugovora s TZ u kojem se definira način prodaje kalendara. 

- Upućen je dopis Ministarstvu uprave vezan uz mišljenje Državnog arhiva da se kolegi 

Briškom prizna VSS obzirom da je primljen na radno mjesto za koje je propisana SSS i koja je 

kao takva predviđena našim internim aktima. 

- Izrađen je Plan brojčanih oznaka za Grad Delnice ali i za sve javne ustanove kojima je Grad 

osnivač, za sve MO i za TZ. Izrađen je i prijedlog Plana klasifikacijskih oznaka za Grad 

Delnice koji je upućen na dobivanje suglasnosti Državnom arhivu u Rijeci. Svim MO, javnim 

ustanovama te TZ dostavljen je prijedlog klasifikacijskih oznaka za njih kako bi i oni isti 

uputili nadležnom tijelu za dobivanje potrebne suglasnosti. 



- Danas je potrebno postupiti po dopisu Povjerenstva za sprečavanje sukoba interesa kojim traže 

određene podatke za dužnosnike Grada. 

- Danas će se izraditi dopis vezan uz traženje Narodne knjižnice i čitaonice tj. Državnog arhiva 

o popisu arhivskog i registraturnog gradiva kojima mi raspolažemo a odnosi se na Knjižnicu. 

- Tekstovi za Besejdu su lektorirani, poslat će se u tisak. 

- Poslane su obavijesti stipendistima za potpisivanje ugovora. 

- Daje informaciju da su se pojedini članovi odbora bunili jer nisu dobili materijale za sjednice 

no, materijali se šalju predsjedniku koji mora reći da li materijale slati i kome slati. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radi se na izdavanju rješenja o ovrhama za dužnike, rješenjima za komunalnu naknadu gdje je 

došlo do promjene u površinama ili obveznicima, te izdavanju rješenja za legalizaciju 

objekata.  

- Komunalni redar obišao je klizište u Razlogama: prikupljene su ponude za izradu projektne 

dokumentacije za sanaciju, najjeftinija ponuda je 9.000 kuna te će se s najpovoljnijim 

ponuđačem sklopiti ugovor. Tehničko rješenje za sanaciju očekuje u roku od 15 dana. 

- Radi se na prijavi na natječaj prema Fondu za modernizaciju semafora. Fond zapravo financira 

nabavu štoperice a ne kompletnu izradu semafora a njihov je udio 60 %. 

- Ministarstvu regionalnog razvoja dostavljeno je izvješće o potrošnji peleta u zgradi gradske 

uprave.  

- Za nerazvrstane ceste vrši se upis javnog dobra. 

- Radi se na popisu imovine, ažuriranju zemljišta u vlasništvu grada. 

- Komunalni redar jučer je prisustvovao dezinsekciji naselja Zapolje. 

- Prometno redarstvo je svakodnevno na terenu. Jučer su izdane 2 opomene i 3 kazne. 

- Kontrola radova u Crnom Lugu na cesti prema Biljevini kod manjeg klizišta, te kontrola 

sanacije klizišta u Velikoj Lešnici. 

- Ažuriranje podataka o površini objekata i naplati komunalne naknade. 

- Kontrola računa i radova „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Radovi na Supilovoj ulici bliže se kraju, trenutno se radi na opločnicima kod Kina. Završena 

je fontana, obučena je u kamen i puštena u probni rad, a postavljen je i info kiosk. 

- Prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća te sjednici Odbora za komunalne poslove. 

- Kolegica Kajfeš bavi se pripremama vezanim uz advent i božićni koncert, priprema ugovor za 

poslovni prostor u Brodu na Kupi. 

- PGŽ je poslano izvješće vezano za elementarnu nepogodu. 

- Izrađivani su ugovori za zakup površina za reklame. 

- Pripremljen je ugovor za najam stana u Crnom Lugu. 

- Od PGŽ dobiven je ugovor za sufinanciranje Supilove ulice. Dobiveno je 130.000 kuna. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- U Rijeci je održana Skupština Društva. 

- Dobiveno je kuglačko natjecanje za županijsko prvenstvo u kuglanju parova. 

- Održana su dva značajna sastanka: s direktorom Zavoda za šport Općine Kočevje, što je 

nastavak suradnje vezano za međunarodne susrete mladeži Delnica, Kočevja i Ribnice te s 

Centrom za vanškolske aktivnosti Općine Kostel. 

- Klizalište i svi objekti rade, GSC je spreman za veliki prihvat djece koja dolaze sutra. 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur.   


